
 

 

Borne, 29 november 2023  

Op donderdag 28 november vond in het gemeentehuis van Borne een inspirerende 
bijeenkomst plaats over toegankelijkheid bij evenementen. De raadzaal was gevuld met 
enthousiaste deelnemers, wat getuigt van de grote belangstelling en betrokkenheid bij 
dit belangrijke onderwerp. De deelnemers kwamen uit heel Twente, onder andere 
Enschede, Hengelo, Hof van Twente, Tubbergen, en natuurlijk Borne. Ook de GHOR 
was aanwezig. Naast organisatoren van evenementen waren er ook ambtenaren en 
wethouder Rohaan vanuit Hof van Twente. Wethouder Geerdink van Borne kon 
vanwege privéomstandigheden niet aanwezig zijn. 

Tijdens de bijeenkomst werden positieve reacties ontvangen, met veel bewondering 
voor de initiatieven van de Zwarte Cross op het gebied van toegankelijkheid. Dit 
evenement heeft bewezen dat inclusiviteit en toegankelijkheid voor iedereen haalbaar 
zijn, wat een waardevol voorbeeld biedt voor andere evenementen in de regio. 

Naast de focus op toegankelijkheid werd er ook aandacht besteed aan de veiligheid van 
(events) en de rol van muziektolken. Deze onderwerpen werden goed ontvangen door 
de aanwezige deelnemers, die aangaven geïnspireerd te zijn en nieuwe ideeën te 
hebben opgedaan voor hun eigen evenementen. 

Ook de ambtenaren die verantwoordelijk zijn voor de vergunningverlening van 
evenementen vonden de bijeenkomst bijzonder waardevol. Ze gaven aan dat 
evenementen momenteel vooral getoetst worden op veiligheid en openbare orde, 
terwijl toegankelijkheid nog niet voldoende in overweging wordt genomen. Dit moet in 
het kader van het VN-verdrag handicap veranderen en de bijeenkomst functioneerde 
als een uitstekend startpunt om deze belangrijke discussie op gang te brengen. 



 

Wethouder Rohaan benoemde, in gesprek met de organisatie, het belang van 
samenwerking tussen gemeenten, organisatoren van evenementen en 
ervaringsdeskundigen. Dit vraagt om gezamenlijke inspanningen om evenementen 
toegankelijk te maken voor iedereen, ongeacht hun achtergrond of mogelijkheden. 

De bijeenkomst was een groot succes en heeft de basis gelegd voor verdere stappen 
richting meer toegankelijke evenementen in Twente. Ervaringsdeskundigenhandicap-
Borne en Twente Toegankelijk kijken ernaar uit om deze lijn voort te zetten en samen 
met de betrokken partijen verdere stappen te zetten. Zij hebben ook aangegeven als 
vraagbaak en steunpunt te fungeren voor organisatoren van evenementen die te willen 
doen aan toegankelijkheid.  

Voor meer informatie: 

Stichting ervaringsdeskundigenhandicap-Borne/Twente Toegankelijk. 

Marianne Stevelink, 0641529740, twentetoegankelijk@gmail.com 

  

einde persbericht. 
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